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Zahájení  
  
Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 
přivítáním všech přítomných.  
Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Je 
přítomno 13 členů, omluven je Ing. Jan Mašek, Ing. Novotný se dostaví později. 
Zastupitelstvo je schopno jednání a usnášení se.  
 
 

1) Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města  
 
Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání paní Janu Boučkovou a 
MgA. Lucii Kořenskou Švitorkovou. Obě zastupitelky vyslovily souhlas.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města určuje ověřovateli 5. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod paní Janu Boučkovou a MgA. Lucii Kořenskou Švitorkovou.  
  
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: zdržel se 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: zdržel se 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 16:33:37 hod. 
Pro 11, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 2 
 

2) Program  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, proti němuž 
nebyly vysloveny námitky. Pan starosta navrhl změnit pořadí projednávaných bodů, 
a to tak, aby materiál týkající se odpisů dluhů Bytového podniku byl na pořadu jako 
první, jelikož je přítomen Mgr. Robert Musil, který v této věci s Bytovým podnikem 
spolupracuje a zastupuje ho u soudu.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program 5. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod v upraveném znění.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: nehlasoval 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 16:34:44 hod. 
Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 1, nepřítomní 2 
 
 

3) Kontrola plnění usnesení  
 
Kontrolu plnění usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva města přednesl 
tajemník Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
Ověřovatelé minulého zápisu vyslovili souhlas s jeho obsahem a neměli k plnění 
usnesení připomínky. PaedDr. Milada Motlíková potvrdila za kontrolní výbor, že vše 
bylo v pořádku.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 4. zasedání 
Zastupitelstva města Železný Brod.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 



 
4 

 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 16:36:24 hod. 
Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 
 
Na jednání se dostavil Ing. Jiří Novotný, počet zastupitelů je 14. 
 

4) Odpisy dluhů 
 
Mgr. František Lufinka: materiál týkající se odpisu dluhů projednala rada města a 
přesunula svoji kompetenci na zastupitelstvo, proto je tento materiál předložen 
k projednání na dnešní zasedání. Vítám Mgr. Roberta Musila, který Bytový podnik 
v této problematice zastupuje.  
 
Mgr. Robert Musil: zpracovaný seznam dluhů k odpisu se týká pohledávek za 
dluhy nájemníků, které nejsou chráněny soudní cestou. Předložené dluhy jsou 
roztříděné a je vždy uveden důvod pro účetní odpis. Seznam dluhů k odpisu je 
předložen z důvodu snahy Bytového podniku zjednodušit a odbřemenit správu 
pohledávek od dluhů, jejichž vymáhání je zmařené působením času nebo právních 
událostí mimo vliv Bytového podniku. Zastupitelstvo města rozhoduje o odpisu 
dluhu nad 20 tis. Kč, do 20 tis. Kč rozhoduje rada města, ale ta tuto kompetenci 
přenesla na ZM.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: máme možnost předcházet tomu jiným způsobem, je to vedeno 
perfektně? 
 
Mgr. Robert Musil: primární seznam tvoří pohledávky z doby, kdy jsme s Bytovým 
podnikem nespolupracovali. U novějších dluhů to řešíme buď na základě dohody se 
sociálním odborem, nebo jsou k odpisu navrženy malé dluhy, kdy vymáhání je 
dražší než samotný dluh.  V roce 2017 byl nastaven nový způsob práce s dlužníky. 
Každý rok se zpracuje celý seznam dlužníků a už nepropadají ani malé dluhy, které 
se nevyplácely vymáhat. Toto dělá Bytový podnik po vlastní ose. Opatření přijata 
byla, ale síto nebude dokonalé nikdy.  
 
Miloš Havlík: máme smlouvu s Českou poštou, na jejímž základě jsme upozorněni, 
když neproběhne platba inkasa. V tu chvíli posíláme upomínku a po roce 
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zpracujeme seznam případných případů pro soudní řízení. Nájemník je dnes tak 
chráněn zákonem, že ukončení nájemní smlouvy není jednoduché.  
 
Ing. Miloslav Louma: u dlužníků, kteří mají dluh, a není známá adresa, odepíšeme 
dluh a do budoucna jsou evidováni jako bezdlužní? 
 
Mgr. Robert Musil: dluh zůstane stát, ale není vymahatelný, je pouze odepsaný. 
Jedná se o účetní operaci, která zkresluje účetnictví Bytového podniku. Pokud by 
v budoucnu dlužník od města cokoli potřeboval, pohlíží se na něj jako na dlužníka až 
do doby případného splacení dluhu. 
 
Miloš Havlík: u některých pohledávek vymáháme část, která je novější.  
 
Mgr. Ivan Mališ: jak dlouho trvá dostat dlužníka z bytu soudní cestou? 
 
Mgr. Robert Musil: jsou to řády nižších jednotek let, zpravidla 2 – 5 let.  
 
Ing. Miloslav Louma: ze kdy jsou nejmladší pohledávky? 
 
Mgr. Robert Musil: nejmladší je z května 2020. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál a souhlasí s provedením 
odpisů dluhů.  
  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: nehlasoval 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 16:55:07 hod. 
Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 1, nepřítomní 1 
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5) Rozpočtové opatření č.1/2023/ZM 
 
Mgr. František Lufinka: v rozpočtových opatřeních jsou peníze, které přichází 
z Krajského úřadu a z Ministerstva financí. Dotace z Ministerstva financí je určena 
pro muzeum na posílení bilaterálních vztahů v rámci EHP a Norských fondů 2014 – 
2021 a bude přeposlána na účet muzea. Přijaté finanční prostředky z nevyčerpané 
dotace na Šablony od ZŠ Školní a MŠ Slunečná budou vráceny zpět na účet 
poskytovatele. V obou případech je město pouze prostředníkem.  
 
Mgr. Petra Hejralová: v rámci Norských fondů chceme oslovit další část sklářů. 
Peníze jsou určeny na cestu do Norska, na propagaci skla a navázání nových 
kontaktů. Příjemce dotace je muzeum a dotace je ve výši 100 %.  
 
Mgr. František Lufinka: na letní sklářskou dílnu bude dotační titul teprve vyhlášen, 
tam bude příjemcem město.  
 
Jiří Novotný: proč se dotace na Šablony nevyčerpala a vrací? 
 
Mgr. František Lufinka: tato dotace je poskytnuta vždy na přesný počet dětí, čerpání 
dotace nelze dopředu stanovit. Je tam obvykle nějaká nemocnost, a proto nelze 
dotaci dočerpat.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s provedením rozpočtového opatření č. 1/2023/ZM  
  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 17:00:25 hod. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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6) Obecně závazná vyhláška o regulaci používání zábavní pyrotechniky a 

lampionů štěstí 
 
Mgr. František Lufinka: stávající obecně závazná vyhláška byla schválena v roce 
2021 a nyní ji na podnět odboru veřejné správy, dozoru a kontroly Ministerstva 
vnitra navrhujeme pouze restartovat. Judikatura shodila individuální výjimky, které 
musíme z vyhlášky odstranit.  
 
Mgr. Josef Haas: podle judikatury Ústavního soudu musí být výjimky uvedeny 
předem. Návrh nové vyhlášky tak vypouští možnost výjimek ad hoc udělovaných 
radou města, v ostatních částech se nic nemění. Vyhláška byla konzultována 
s Ministerstvem vnitra.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: pan zastupitel Mašek, který nemohl být přítomen na 
dnešním zasedání, mě pověřil návrhem na úpravu vyhlášky, a to výjimky na 3.5., 
kdy si může ohňostroj dělat každý, kdo chce, ale ne za veřejné peníze.  
 
Mgr. František Lufinka: ohňostroj pořádaný městem ale je z veřejných prostředků.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Železný Brod o 
regulaci používání zábavní pyrotechniky a lampionů štěstí.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: zdržel se 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 17:07:13 hod. 
Pro 13, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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7) Vyhodnocení práce MP a personální stabilizace MP 
 
Mgr. František Lufinka: velitel městské policie předkládá zprávu o činnosti, jejíž 
součástí je i materiál k řešení podstavu strážníků. V současné době jsou vykonávány 
denní služby pouze jedním strážníkem. Tento stav je na hraně, lze to takhle 
praktikovat maximálně 1 rok. Byla snaha udělat nábor na nového strážníka městské 
policie, což se nepodařilo.  
 
Pavel Hriník: zásadním problémem je podstav strážníků, musí se držet nepřetržitý 
provoz, ale změnila se skladba práce. Strážníci jsou vyhořelí, někteří odcházejí. Jiné 
složky nabízejí stejné finanční ohodnocení, ale lepší služby. Jedná se o otázku 
bezpečnosti, kdy výkon služby v 1 strážníkovi je nebezpečný. Vykonáváme 
obrovskou službu pro občany, zastupujeme i další bezpečnostní složky, které zde 
nefungují. Variantou řešení je zrušení nepřetržitého provozu a služby ve dvou 
strážnících nebo 9 strážníků a nepřetržitý provoz.  
 
Mgr. František Lufinka: státní policie je v totálním podstavu. Železný Brod slouží 
s Rychnovem nad Nisou, příjezd k zásahu trvá velmi dlouho. Městská policie je často 
u zásahu jako první a druzí tam jsou obvykle naši hasiči. Velitele místního 
obvodního oddělení státní policie jsem ještě neviděl.  
 
Ing. Miloslav Louma: pokud je takováto situace se státní policií, měli bychom tlačit 
na stát. S přijetím 2 lidí k městské policii nemám problém.   
 
Mgr. František Lufinka: navrhujeme nábor strážníků dle modelu, který se osvědčil u 
ostatních měst. 9 strážníků s 24 hodinovou službou je na hraně, proto navrhujeme 
přijmout 10 strážníků a odsouhlasit finanční částky pro nastupujícího policistu, ale 
s vyplacením až ve chvíli, kdy se stane plnohodnotným strážníkem.  
 
Ing. Miloslav Louma: s 10 strážníky nejsem úplně srozuměn. Navrhuji, zda by 
desátý nemohl být civil.  
 
Pavel Hriník: civil plnohodnotně nenahradí strážníka. Potřebuji 10 strážníků 
s plnohodnotným oprávněním.  
 
Ing. Jiří Novotný: neznáme systém odměňování. Peníze nás to stojí i přes to, že tam 
ten člověk není? Měli bychom při 10 lidech 2 strážníky po celou dobu? 
 
Pavel Hriník: ano, s výjimkami z důvodu nemoci či čerpání dovolené.  
 
Ing. Jiří Novotný: jak jsou navrženy odměny? 
 
Pavel Hriník: za 10 odsloužených let 10 tis. Kč, za 15 let 15 tis. Kč, za 20 let 20 tis. Kč, 
za 30 let 30 tis. Kč a 150 tis. Kč pro pana Sochora.  
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Mgr. Ivan Mališ: za pár dní máme bezpečnostní radu, kde je již evergreenem 
požadavek na doplnění stavu bezpečnostních složek státu. Ozbrojené složky si 
stěžují, že jim lidé odcházejí.  
 
Mgr. František Lufinka: tlak na nečinnost státní policie z ORP Libereckého kraje 
vyvrcholil jednáním, které svolal hejtman. Byl přítomen policejní prezident i ředitel 
Policie Libereckého kraje. Jednání bylo bouřlivé a skončilo na tom, že nejsou lidi. 
Dávám návrh doplnit usnesení na 10 strážníků a náborový příspěvek rozložit do 5 
let.  
 
Ing. Jiří Novotný: neuvažovalo se o tom, spojit městskou policii a hasiče, aby měli 
společné zázemí? 
 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: nelze umístit městskou policii do budovy ke 
státní policii? 
 
Pavel Hriník: nelze, aby tam byl civil. 
 
Mgr. Ivan Mališ: navrhuji hlasovat o počtu 10 strážníků. 
 
Ing. Miloslav Louma: s 10 strážníky mám problém. 
 
Jana Boučková: už 5 let posloucháme požadavek na zvýšení strážníků městské 
policie.  
 
Radek Raja: je to důležité pro bezpečnost městské policie.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: dáváme spíš prostor, aby strážníků mohlo být víc a mohli 
pracovat ve dvoučlenných hlídkách. Nemůžeme výhledově počítat se zlepšením 
stavu státní policie, musíme se o bezpečnost našich občanů postarat sami.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

 Bere na vědomí 
zprávu o činnosti Městské policie Železný Brod za rok 2022.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
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Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 17:34:52 hod. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 Schvaluje 
koncept náboru strážníků Městské policie Železný Brod.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 17:35:32 hod. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 Schvaluje 
navýšení počtu strážníků na 10.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
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Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: zdržel se 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 17:53:33 hod. 
Pro 13, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

8) Petice za zachování ohňostroje k výročí ukončení 2. světové války 
 
Mgr. Ivan Mališ: na minulém zastupitelstvu jsme schválili zrušení ohňostroje 
k 8. květnu. Během tří dnů nato se objevila petice, která má přes 400 podpisů z celého 
ORP, což není nic proti petičním pravidlům. Rada města vzala petici na vědomí a 
postoupila ji zastupitelstvu, jemuž je primárně určena. Pokud by se ohňostroj konal, 
chtěli by jej občané raději na stavidlech, ale tam je potřeba souhlas Povodí Labe, které 
je proti. Současně s peticí je v materiálech i návrh IKS, jak by měly květnové oslavy 
proběhnout. Jedním z taháků je tank, který by měl být umístěn před radnicí. Náklady 
na tank jsou 54 tis. Kč. Cenový rozdíl mezi ohňostrojem a tankem je 16 tis. Kč, což je 
zanedbatelné. Umístění tanku před radnici v této době vidím jako nešťastné. Tank 
T34 je symbolem 2. světové války, tank T55 okupace v roce 1968 a tank T72 
představuje novou éru studené války z 80. let. 400 podpisů na petici je hodně, proto 
navrhuji revokaci usnesení. Pokud ohňostroj schválíme, pan Pohl jej udělá za 
avizované peníze. 
 
Mgr. Tomáš Hartl: respektuji názor pana Bryknara, který je autorem petice, ale názor 
mám opačný. Za vytvoření programu oslav děkuji paní Matějkové, ale i na radě jsme 
se shodli, že tank nechceme. Trvám však na tom, aby se ohňostroj nekonal.  
 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: nejde změnit místo konání ohňostroje? 
 
Alena Matějková: letos by musel být automaticky u kostelíka, hasičák je 
v rekonstrukci.  
 
Mgr. František Lufinka: ideální by byla stavidla, ale Povodí Labe ohňostroje na 
stavidlech a vodních tocích zakázala. 
 
Iva Bryknarová: ohňostroj byl historicky vždy na Poušti, na stavidla se to 
přestěhovalo až později.  
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Ing. Dominika Aubrechtová: ohňostroj u kostelíka nemá smysl. 
 
Mgr. Ivan Mališ: proč neudělat stánky a setkání na tržnici a přitom se dívat na 
ohňostroj ke kostelíku? 
 
Libor Bryknar: nelíbilo se mi, jakým způsobem zastupitelstvo města s ohňostrojem 
zametlo. O tomto bodu nebyla v programu ani zmínka a v diskusi jej zastupitelstvo 
zrušilo. Ohňostroj na Poušti je vidět z oken, proto není důvod jej přemísťovat. 
Chystali se na něj i občané z okolních obcí. 
 
Ing. Miloslav Louma: umíte si to představit jinak?  
 
Libor Bryknar: ohňostroj je tradice, tak si to všichni pamatujeme. Videomaping je o 
jiné ceně a o jiném zážitku.  
 
Eva Dvořáková: na tržnici by mohl zpívat My Gospel, mohly by zde být i stánky se 
svařákem a zpívání by přitáhlo jistě hodně lidí.  
 
Alena Matějková: My Gospel nechce zpívat venku. 
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí petici za zachování ohňostroje k výročí 
ukončení II. světové války. 
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 18:13:28 hod. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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Mgr. Ivan Mališ: navrhuji hlasovat o revokaci usnesení a konání ohňostroje. 
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 9/Z4/2023, ze dne 20. 3. 2023 a souhlasí 
s uspořádáním ohňostroje k výročí k výročí ukončení II. světové války. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ne 
Jana Boučková: ne 
Mgr. Tomáš Hartl: ne 
Ing. Dominika Aubrechtová: zdržel se 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: zdržel se 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ne 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ne 
Jiří Novotný: zdržel se 
Ing. Jiří Novotný: zdržel se 
Radomil Raja: ano 
 
Nebylo schváleno v 18:14:23 hod. 
Pro 5, proti 5, zdrželi se 4, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

9) Prodej pozemku pč. 797 k.ú. Železný Brod 
 
Mgr. František Lufinka: o prodej pozemku pč. 797 projevil zájem pan Hudský pro 
provozovnu půjčovny lodí a koloběžek Klokočí. S tímto pozemkem počítáme do 
budoucna jako zázemí cyklostezky Greenway. Prodávat tento pozemek nechceme, 
prodejem bychom byli sami proti sobě. 
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku pč. 797 v k.ú. Železný Brod.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
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MgA. Lucie Kořenská Švitorková: zdržel se 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: nepřítomen 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 18:20:34 hod. 
Pro 13, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

10)  Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů  
 
Ing. Miloslav Louma: proč došlo ke snížení nájmu u Normy? 
 
Mgr. František Lufinka: je to pouze snížení inflační doložky pro tento rok a 
podmínili jsme to tím, že z objektu zmizí reklamní smog. 
 
Ing. Miloslav Louma: myslel jsem, že inflační doložkou naroste nájem do takové 
výše, aby nám to prodali.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: naší snahou bylo, aby se vzhled náměstí zlepšil. Pokud 
podmínku do června nesplní, bude uhrazena plná částka.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: proč jsou umístěny betonové nádoby u Penny? 
 
Mgr. František Lufinka: byly umístěny na žádost občanů, mají zabránit parkování 
aut na kořenech stromů.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: KVM obešla ulici Františka Balatky a konstatuje, že 
nejsou dotaženy městské pozemky. Kdyby bylo město ochotno navést hlínu a zasít 
trávu, občané by se o to starali a sekali.  
 
Mgr. Martin Řehák: Trávnice uváděla, že se o trávníky bude starat.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: pozemky za domy jsou ale městské.  
 
Mgr. Martin Řehák: naproti taky, ale o ty se obyvatelé starají a vysazují tam květiny. 
Přání Trávnice nás stálo 20 mil. Kč. 
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Mgr. Ivan Mališ: na KVM zaznělo, že Trávnice s vámi obejde Trávníky a pak 
společně pomůže brigádně prostor zvelebit. 
 
Ing. Jiří Novotný: nebyl jsem na minulém zastupitelstvu, proto nevím, zda se řešil e-
mail, který jsme jako zastupitelé obdrželi. 
 
Mgr. Josef Haas: řešíme to s Krajem, jedná se o neveřejné správní řízení, 
rozhodujeme o tom s Krajským úřadem. 
 
Lenka Jůnová: navštívila jsem s dětmi in-line dráhu. Něco tak odporného jsem 
opakovaně neviděla. Ve dne silně podnapilé dospělé osoby močí po zdech a po 
lavičkách. Prostor zapáchá, jsou zde poházené vajgly a prázdné placatice.  
 
Mgr. František Lufinka: pokud jste tam takové osoby viděla, měla jste okamžitě 
zavolat městskou policii, aby zasáhla.  
 
Lenka Jůnová: městskou policii jsem nevolala, musí se to řešit koncepčně na ZM. 
 
Mgr. František Lufinka: bude zde zvýšený dozor městské policie. Jedná se o sociálně 
vyloučené občany, pokuty nefungují, nejsme schopni je odtamtud vyhnat natrvalo, 
efektivní řešení neznám.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: doporučuji volat co nejčastěji městskou policii. 
 
Ing. Jiří Novotný: je to velmi nevyužívaný prostor uprostřed města, proto se tam tito 
lidé zdržují. Dělá nám to špatnou vizitku.  
 
Mgr. František Lufinka: tento prostor ještě není dostavěný, dostavba představuje 
milionové náklady, které nejsme schopni finančně řešit hned.  
 
Jana Boučková: nahlásil někdo městské policii tento poznatek o nepřizpůsobivých 
občanech na in-line dráze? 
 
Pavel Hriník: pouze několik, ale zasahujeme tam sami z vlastní činnosti. Je to 
nejexponovanější doba, kdy máme k dispozici pouze 1 strážníka. Strážníci mají 
přesně rozepsané hlídky, které vykonávají, pokud nemají jinou činnost. 
 
Jana Boučková: problematická místa se musí navštěvovat častěji. 
 
Ing. Dominika Aubrechtová: hrozí jim tam postih, když pijí alkohol na místech, kde 
je to zakázáno? 
 
Pavel Hriník: pro tyto osoby nemá pokuta efekt.  
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11)  Přehled usnesení  

 
Přehled usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města předložil tajemník 
Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  
 
 

12)  Závěr  
 
Starosta města poděkoval všem za účast a ukončil zasedání v 18:50 hodin. Termín 
příštího řádného zasedání zastupitelstva města je 5. června jako vždy od 16:30 hod. 
      
    
Zapsala: Věra Brunclíková  
 
 
 
 
Ověřovatelé:                                    Místostarosta:                          Starosta města: 
 
Jana Boučková                                Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           
 
 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková 
 


